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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

 

از اولین روزهای شیوع کرونا، مدیریت 
شهری علاوه بر اینکه پای کار کمک به 
شبکه بهداشــت و درمان استان بود، 
به صاحبان مشــاغل و خانواده هایی 
که از شیوع این ویروس آسیب دیده بودند نیز 
توجه کرد. اعضای پارلمان شهری دیروز هم در 
نود و دومین جلسه علنی شورای پنجم ۲لایحه 
مربوط به حمایت از خانواده های آســیب دیده 
و نیز حمایــت از جایگاه داران ســی ان جی را 

مصوب کردند.
رئیس کمیســیون برنامه، بودجــه، فناوری 
اطلاعات و منابع انســانی شورای شهر، هنگام 
بررسی لایحه کمک به معیشت خانواده های 
کم درآمد آسیب دیده از کرونا گفت: براساس 
برنامه ریزی ها قرار بود بسته های معیشتی به 
مبلغ ۲۵۰ هزار تومان بــرای ۵۰ هزار خانواده 
آسیب دیده، ازسوی شــهرداری مشهد تهیه و 

توزیع شود.
بتول گندمــی افزود: بــه این منظــور مبلغ 
۱۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان اعتبار درنظر 
گرفته شده بود اما در ادامه روند کاری ما، زنان 
سرپرســت خانوار، دانش آمــوزان بی بضاعت 
و برخی دیگر از اقشــار آســیب دیده از شیوع 

این ویروس نیز اضافه شدند؛ بنابراین نیازمند 
افزایش اعتبارات این بخش برای شــهرداری 

بودیم.
او تأکید کرد: براساس لایحه ارسالی شهرداری، 
به مدیریت شهری اجازه داده می شود به منظور 
تأمین سبد معیشتی برای سرپرست خانوارهای 
کم درآمد آســیب دیده از شیوع کرونا تا سقف 
مبلــغ ۱۶ میلیارد تومان اقــدام و هزینه های 
ناشی از این اقدام را در اصلاح بودجه سال ۹۹ 

پیش بینی کند.
این لایحه در نهایت با رأی مثبت همه اعضای 
حاضر در جلسه علنی شورای شهر به تصویب 
رســید.در ادامه جلســه، نمایندگان پارلمان 
شــهری به بررســی لایحه اقدامات حمایتی 
از بهره بــرداران جایگاه هــای گاز طبیعی در 
شرایط شیوع ویروس کرونا پرداختند. گندمی 
درباره این لایحه نیــز گفت: در روزهای پایانی 
سال گذشته، مصوبه ای داشتیم در حمایت از 
مشاغلی که با شهرداری در ارتباط بودند و در پی 

شیوع ویروس کووید ۱۹ متضرر شدند.
وی افزود: در راســتای اجرای ایــن مصوبه و 
با توجه به اینکه طی این مــدت، جایگاه داران 
ســی ان جی مســتقر در مشــهد علی رغــم 
اینکه فعالیتی کامل داشــتند، با افت شــدید 
درآمدی مواجه شــدند، شــهرداری مشهد، 
خواســتار بخشــودگی ۵۰درصدی ســهم 

شهرداری از فروش این جایگاه ها در فروردین 
و اردیبهشت ۹۹ شده است و اینکه ۵۰درصد 
باقی مانده در این دومــاه را از تیرماه به صورت 

اقساط تا پایان سال دریافت کند.
محمدحســین ودیعی، عضو هیئت رئیســه 
شورای شهر، با طرح ســؤالی در این باره گفت: 
آیا شرکت نفت برای حمایت از این جایگاه ها 

اقداماتی انجام داده است؟
اژدر اژدری، معاون شــهردار و رئیس سازمان 
اقتصادی، ســرمایه گذاری و مشــارکت های 
مردمی شهرداری، در پاسخ به این سؤال، گفت: 
موضوع حمایت از جایگاه داران ســی ان جی 

از سوی شرکت نفت درنظر گرفته نشده است.
حمیدرضا موحدی زاده، نایب رئیس شــورای 
شهر، هم گفت: این حمایت های شهرداری باید 
ثبت شود و بعدها به عنوان بدهی دولت گزارش 

و پیگیری شود.
کمیســیون  رئیــس  نــوروزی،  احمــد 
اقتصادی، ســرمایه گذاری و مشــارکت های 
شورای شــهر، نیز در این باره گفت: با توجه به 
اینکه درآمد مربوط به جایگاه های گاز به حساب 
شهرداری واریز می شــود، اگر دولت در آینده 

پول بدهد، به شهرداری می دهد.
این لایحه نیز با ۱۴ رأی مثبت اعضای شورای 

شهر به تصویب رسید.
 افزایش ۱۵ تا ۴۵ درصدی نرخ تاکسی

اعضای شورای شــهر همچنین لایحه مربوط 
به افزایش نرخ کرایه تاکســی های مشهد در 
سال ۹۹ را تصویب کردند تا  برمبنای ماده واحده 
و تبصره های آورده شده در این قانون شهری، 
نرخ کرایه تاکسی در مدل های مختلف بین ۱۵ 

تا ۴۵ درصد افزایش یابد.
محمدرضا حیدری، رئیس شورای شهر مشهد، 
در جمع خبرنــگاران با تشــریح این مصوبه 
گفت: با توجه به افزایش قیمــت بنزین و تورم 
سالیانه، نرخ کرایه تاکسی افزایش یافته است 
اما براســاس این مصوبه، افزایــش نرخ کرایه 
تاکسی های معمولی ۲۰درصد اعمال خواهد 
شد و تاکسی های فرودگاهی و خارجی، بیش از 
۴۰درصد افزایش تعرفه خواهند داشت؛ هر چند 
این افزایش نسبت به شهرهای دیگر کمتر است.

در ادامه بررسی لوایح و طرح ها، اعضای شورای 
شهر مشــهد، لایحه تعیین تکلیف پروژه های 
بلاتکلیف منطقه ثامن را که قبلا در ۲کمیسیون 

این شــورا به تأیید اعضا رســیده بود، تصویب 
کردند. همچنیــن لایحه تعمیرات اساســی، 
بازسازی و نوسازی پارکینگ های مکانیزه موجود 
براساس مدل اجرای آزمایشــی پارکینگ باغ 
ملی، لایحه تهاتر بخشی از بدهی های شهرداری 
مشهد به قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا(ص) در 
پروژه خط ۳ و تقاطع چهارســطحی آزادگان با 
طلب مدیریت شهری از یکی از سرمایه گذاران 
بخش خصوصی، تصویب شــد تا به این ترتیب 
طلب شهرداری از سرمایه گذار و بدهی مدیریت 
شهری به قرارگاه خاتم الانبیا(ص) بدون پرداخت 

نقدی تسویه شود.
اما اعضای شورای شــهر در حالی به برگشت 
لایحه آســفالت معابر خاکی شــهر مشهد به 
کمیســیون مربوط، برای انجام بررســی های 
بیشــتر رأی مثبــت دادند که در ابتــدا اعضا 
ماده واحده و تبصره یک این لایحه را تصویب 
کردند امــا ابهامات موجــود در تبصره های ۲ 
و ۳ ایــن ماده واحده ســبب شــد بررســی 
این لایحــه در جلســه دیــروز با برگشــت 
آن بــه کمیســیون مربــوط، ناتمــام باقی

 بماند.

 پس از اینکه خدمــات ناوگان ریلی 
درون شهری مشــهد به دلیل شیوع 
کرونا و در راســتای کاهــش ابتلا به 
این ویروس در شهر از طریق ناوگان 
حمل و نقــل عمومی، در واپســین 
روزهای ســال گذشــته، به صورت 
موقت تعطیل شــد، با عادی شــدن 
نســبی شــرایط و پس از رایزنی های بسیار، 
نمایندگان پارلمان شهری، دیروز با آغاز به کار 
مجدد فعالیت ۲خط مترویی مشهد پس از ۷۲ 
روز  از تاریخ ۶ خرداد سال ۹۹ موافقت کردند. 
همچنین بر اســاس این مصوبه تمام خطوط 
اتوبوس رانی هــم از همین تاریخ از ســاعت 
۶ صبح تــا ۲۱ ســرویس دهی  خواهند کرد. 
در جریان بررســی این لایحه، در نود و دومین 
جلســه علنی شورای پنجم شــهر مشهد که 
دیروز در تالار شهر مشهد برگزار شد، رئیس 
کمیســیون عمران، حمل و نقــل و ترافیک 
شــورای شــهر با بیان اینکه تعطیلی ناوگان 
حمل و نقل عمومی در مشهد در روزهای اوج 
شیوع ویروس کرونا، نقش مهمی در کنترل و 
مدیریت این بیماری داشت، افزود: بر این اساس 
و با توجه به اینکه شــرایط نســبتا بهتر شده، 
لایحه آغاز دوباره فعالیت قطار شهری و دیگر 
خطوط اتوبوس رانی تقدیم شورای شهر شده 

است.
مجتبــی بهارونــد در ادامه بــه قرائت متن 
ماده واحده و تبصره های این لایحه پرداخت 
و گفت: براســاس ماده واحده ایــن لایحه، به 
شهرداری مشــهد اجازه داده می شود نظر به 
ضرورت ســرویس دهی خطــوط حمل و نقل 
همگانی بــه صاحبان مشــاغل و اصنافی که 
حضــور آن هــا در محــل کار اجتناب ناپذیر 
است و با توجه به ضرورت جلوگیری از شیوع 

ویروس کرونا درباره ســاعت و نحوه فعالیت 
ناوگان حمل و نقل همگانــی (اتوبوس رانی و 

مینی بوس رانی و خطوط قطار شهری) از تاریخ 
۳ خرداد ماه ۹۹ ضمن هماهنگی با ستاد مقابله 

با کرونا، مطابق نظر شهردار مشهد اقدام کند.
وی ادامــه داد: برمبنــای تبصــره اول این 

ماده واحده، به شهرداری اجازه داده می شود 
با توجه به بحران شغلی و اقتصادی پیش آمده 
حاکم بر کشور به علت شــیوع ویروس کرونا، 
بهای خدمات خطوط قطار شــهری از تاریخ 
۳ خرداد۹۹ تا ۱۵ خرداد، همان مبلغ سال ۹۸ 
باشد و همچنین بر اساس تبصره دوم، بار مالی 
این مصوبه نیز باید در اصلاح بودجه ۹۹ آورده 
شــود. پس از اینکه اعضای شــورا با ۱۴ رأی 
مثبت به کلیات این لایحه رأی مثبت دادند، 
محمدحسین ودیعی، نایب رئیس کمیسیون 
برنامه، بودجــه، فناوری اطلاعــات و منابع 
انسانی شورای شــهر، پیشنهاد حذف تبصره 
یک را داد و اعلام کرد: به دلیل بازه زمانی کوتاه 
برای این موضوع، بررسی آن ضروری به نظر 
نمی رسد و بهتر اســت تبصره یک این لایحه 
حذف شود. در پاسخ به این پیشنهاد، خلیل ا... 
کاظمی، معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک 
شــهردار مشــهد گفت: با توجه به درخواست 
فرمانداری مبنی بر محاســبه بهای خدمات 
حمل و نقل عمومــی تا خــرداد ۹۹ بر مبنای 
تعرفه های ســال ۹۸ و با توجه به اینکه تعرفه 
ناوگان اتوبوس رانی هم تا ۱۵ خرداد بر مبنای 
تعرفه سال ۹۸ محاسبه می شــود، پیشنهاد 
محاسبه تعرفه خطوط قطار شهری بر مبنای 

سال ۹۹ تا ۱۵ خرداد ارائه شده است.
در نهایت پیشنهاد حذف این تبصره با ۷ رأی 
موافق، ۳ رأی ممتنع و ۴ رأی مخالف، تصویب 
نشد. در ادامه نشســت، مدیران اتوبوس رانی 
و قطار شهری مشــهد به تشــریح اقدامات 
انجام شــده به منظور رعایــت پروتکل های 
بهداشــتی، ضد عفونی کردن ناوگان و اجرای 

طرح فاصله گذاری اجتماعی پرداختند.
در پایان اعضای شورای اســلامی با ۱۳ رأی 
موافق، به این لایحه رأی مثبت دادند تا خطوط 
اتوبوس رانی و مترو به صورت کامل پس از عید 

فطر، فعالیت خود را سر گیرند.

بلاتکلیفی طرح راهبردی  توس
رئیس کمیسیون ویژه توسعه و بهسازی توس، خواستار تعیین تکلیف 

طرح راهبردی این شهر در شورای عالی شهرسازی شد

 رئیس کمیسیون ویژه توسعه و بهسازی توس 
شــورای شــهر مشــهد با انتقاد از تعیین 
تکلیف نشــدن طرح راهبردی توس و ثبت 
جهانــی آن، خواســتار پیگیری اســتاندار 
خراســان رضوی و نمایندگان مجلس برای 
حصول نتیجه شد.مسعود ریاضی دیروز در 
نطق پیش از دستور نود و دومین جلسه شــورای شهر با اشاره به 
گذشتن ۶ سال از الحاق منطقه توس به مشهد و همچنین تأکید 
رهبر معظم انقلاب در سال ۷۵ بر توسعه توس، از کم توجهی به این 
منطقه انتقاد کرد.او بــا تأکید بر ظرفیت های گردشــگری این 
منطقه گفت: از ۳سال قبل برای تهیه طرح راهبردی توس، مشاور 
گرفته شده و بیش از یک سال اســت که این مطالعات به شورای 
عالی شهرسازی و معماری فرستاده شده اما هنوز بلاتکلیف مانده 
است. ۶ ســال اســت مردم این منطقه، اجازه دخل و تصرف در 
خانه هایشان را ندارند که این مسئله به هیچ وجه زیبنده نیست. 
درباره اجرای بسیاری از پروژه ها در منطقه توس باید از چند الک 
ایده پردازی، طراحی، انجام توافق های لازم و طی بروکراسی های 
موجود و درنهایت اجرا گذر کرد. شــاید این غربال برای ســایر 
پروژه ها نیز وجود داشــته باشــد اما بســیاری از این مراحل در 
دوره های گذشته انجام شده اســت.ریاضی ادامه داد: از سال ۴۷ 
اقدامات ارزشــمندی در این منطقه انجام شده اما متأسفانه این 
اقدامات کم بوده است؛ شورای پنجم برای اولین بار در اولین روز 
شروع به کار، کمیسیون ویژه توسعه و بهسازی توس را راه اندازی 
کرد و اقداماتــی نیز صورت داد.وی ادامه داد: ســاخت جلوخان 
آرامگاه فردوسی با ۷هکتار مساحت و ۴ هکتار پارکینگ و فضای 
خدماتی که در ۳مرحله و با همکاری و تفاهم میراث فرهنگی انجام 
شد، ازجمله اقدامات این دوره شورای شهر است. همچنین در این 
مدت، عملیات اجرایی پروژه مسیر دسترسی از جلوخان آرامگاه 
فردوسی به کهن دژ که نقشه های آن ازســوی مشاوران میراث 
فرهنگی تهیه شده، آغاز شده است. ریاضی ادامه داد: برای ایجاد 
مجموعه ورزشی چهاربرج نیز زمینی به مساحت یک هکتار ازسوی 
اهالی به شهرداری هدیه داده شده است و در مرحله محصور کردن 
قرار دارد. از دیگــر اقدامات، مطالعات مرحلــه اول طرح  دروازه 
ورودی شهر مشهد در سه راه شاهنامه است که در حال انجام است 
و پارک مفاخر توس در آرامستان سفالقان نیز مراحل تملک را طی 
می کنــد.وی بیان کــرد: انجــام مطالعــات مرحله نخســت 
فضای۳۰ هکتاری پردیس توس، از پل کشــف رود تــا آرامگاه 
فردوسی، بازســازی عمارت اربابی چهاربرج که بنایی ارزشمند 
متعلق بــه اواخر قاجاریه در آن منطقه  اســت، ســاخت و نصب 
۲مجسمه فاخر رستم و رخش و رستم و اژدها در سه راه شاهنامه 
و میدان هفت خان، ســفارش ساخت ۵مجســمه فاخر، از دیگر 
فعالیت های شوراســت.وی افزود: آموزش مفاهیم شاهنامه در 
دبستان و پیش دبستانی در برنامه درس ملی، اجرای برنامه های 
ورزشــی و فعالیت های خرد و کلان نیز در برنامه کاری ما بوده و 
اجرا شده است. ریاضی در پایان، از وعده مدیرکل راه و شهرسازی 

استان برای پیگیری طرح راهبردی بعد از ۶ سال قدردانی کرد.

ت
وبا

ص
م

سه
جل

ش 
زار

گ

۰۳

حمید داستانی، 
مدیر درمان 
بیمه تأمین 

اجتماعی استان:

داروهای 
حدود ۵هزار 
و ۵۰۰ نسخه 

متعلق به 
بیماران 

مزمن تحت 
پوشش تأمین 

اجتماعی 
خراسان رضوی 

در دوران 
شیوع کرونا 

تاکنون به 
در منازشان 
ارسال شده 

است.

۳٫۵ میلیارد دیگر
 برای حمایت از اقشار 
آسیب پذیر

حمایت های معیشتی شهرداری از آسیب دیدگان کرونا 
تا سقف ۱۶ میلیارد تومان افزایش یافت

راه اندازی دوباره مترو پس از عید فطر
اعضای شورای شهر با رأی مثبت خود، مجوز از سرگیری فعالیت سامانه مترویی مشهد را پس از ۷۲ روز تعطیلی  صادر کردند

ـر
ــ
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راه اندازی اکیپ های 
امداد گیاه

معاون خدمات شهری شهرداری مشهد گفت: سال 
گذشته بالغ بر ۱۵ هزار درخت در معابر سطح شهر 
ازسوی امداد گل و گیاه و پروژه سامان دهی معابر 
فرعی امدادرسانی شدند. به گفته مهدی یعقوبی، 
به  امداد رسانی  هدف  با  گیاه»  «امداد  اکیپ های 
گیاهان و ارائه مشاوره برای حفظ و نگهداری گیاهان 

و فضای سبز شهر راه اندازی می شود.

درخواست تعطیلی
 ۱۰۰ مهدکودک

مدیرکل بهزیستی استان گفت: بخش اداری مهدها از 
۲هفته گذشته فعال است و اگر پذیرش نداشته باشند، با 
مشکلات مالی مواجه خواهند شد. حمیدرضا پوریوسف با 
بیان اینکه «۱۳۰۰ مهدکودک در استان داریم که ۹۰ درصد 
آن ها مستأجر هستند»، افزود: ۷هزار نفر از پرسنل مهد در 
سامانه بهزیستی ثبت نام کرده اند که حقوق و مزایای آن ها 

پرداخت نشده است.

پرداخت سهمیه بنزین آژانس ها 
بر اساس پیمایش

تاکسی رانی  بر  نظارت  و  مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
شهرداری مشهد گفت:سهمیه بنزین آژانس های تلفنی 
شهر، از خردادماه با توجه به میزان پیمایش این خودروها 

تعیین و پرداخت می شود.
 احمد محبی افزود: متقاضیان می توانند با مراجعه به سایت 
www.telta.ir  در قسمت آموزش ضمن دریافت اطلاعات 

تکمیلی، تمام آموزش های لازم را دریافت کنند.

۳۰ اردیبهشت۱۳۹۹
۲۵رمضــان ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۳۱۱۰

۳شنبه

لیلی  رحمانی
                         l.rahmani@shahraranews.ir

راه اندازی «سرای محله» در محلات مشهد

اعضاى پارلمان شهرى مشهد در جريان بررسى طرح ها و لوايح جلسه 
علنى ديروز، 2موضوع حوزه فرهنگى را بررســى كردند تا براســاس 
اين مصوبات، هم در همه محلات شهر، «ســراى محله» ايجاد شود 
و هم نام جاده حسن آباد كه مسير دسترسى به قطب صنعتى استان 
يعنى شهرك صنعتى توس است، به نام زنده ياد ايرج يزدان بخش، از 
چهره هاى نام آشناى صنعت در مشــهد كه چندى پيش درگذشت، 
تغيير كند.رئيس كميسيون فرهنگى، اجتماعى، زيارت، گردشگرى 
و رسانه شوراى شهر مشــهد در جريان بررسى لايحه سراى محلات 
شــهر، با بيان اينكه يكى از اهداف اين كميسيون، افزايش مشاركت 
شــهروندان در پروســه هاى و روند كارى اداره شهر اســت، افزود: 
در همين راستا لايحه اى براى تأسيس سراى محله در محلات مشهد 

از سوى شهردارى ارائه شده است.
احسان اصولى افزود: براســاس اين لايحه، به شهردارى مشهد اجازه 
داده مى شود به منظور جبران كمبود سرانه مراكز فرهنگى و اجتماعى 
شهر و گسترش بستر تعاملات شــهرى و محله اى شهروندان و انجام 
فعاليت هاى اجتماعى، فرهنگى و خلاقانه، نوآورانه از طريق ســراى 
محلات، براى ارســال دســتورالعمل هاى مربــوط، حداكثر ظرف 
مدت 2 هفته از زمان لازم الاجرا شــدن مصوبه و اخذ تأييديه آن، از 
كميسيون هاى مربوطه اقدام كند.رمضانعلى فيضى، رئيس كميسيون 
ويژه مناطق پيرامونى و كم برخوردار شوراى شــهر، از اعضاى شورا 
خواســت با توجه به اينكه در بعضى مناطق محروم مشــهد، سرانه 

فرهنگى صفر است، اين محلات در اولويت قرار گيرند.
در اين باره، معاون شــهردار و رئيس ســازمان اجتماعى و فرهنگى 
شهردارى مشــهد نيز گفت: جنس ســراى محله، تلاش براى رفع 

محدوديت ها و پاسخى به نياز اجتماعى همه محلات شهر است.
محمدمحســن مصحفى بيان كرد: در اولويــت قرار گرفتن محلات 
كم برخــوردار در اين لايحــه، به راه انــدازى اين ســرا در محلات 
كم برخوردار لطمه اى وارد نمى كند اما نياز اســت ما در همه محلات 

كار كنيم؛ بنابراين بهتر است اين اولويت در مصوبه لحاظ نشود.
در نهايــت اعضــاى شــوراى شــهر بــا 13 رأى مثبــت، بــه اين 
لايحه پيشــنهادى، البته با اعمــال تغيير در نظر گرفته شــده براى 

در ولويت قرار دادن محلات هدف بازآفرينى، موافقت كردند.
 «جاده حسن آباد به نام «ایرج یزدان بخش

در ادامه جلســه بررســى لوايح فرهنگى، موضوع تغييــر نام جاده 
حسن آباد واقع در شهرك صنعتى به نام زنده ياد «ايرج يزدان بخش»، 

از فعالان اقتصادى استان، بررسى شد.
اصولى، رئيس كميســيون فرهنگى شــورا، با بيان اينكه نام گذارى 
معابر به نام فعالان اقتصادى و صنعتى استان، يكى از درخواست هاى 
فعالان اين بخش از مديريت شــهرى بوده است، گفت: با توجه به اين 
نگاه، لايحه تغيير نام جاده حسن آباد به نام زنده ياد ايرج يزدان بخش، 
از سوى شهردارى به كميسيون فرهنگى شورا آمده است كه ما نيز نظر 
مساعدى درباره آن داريم. مجبتى بهاروند، رئيس كميسيون عمران، 
حمل و نقل و ترافيك شوراى شهر، هم كه چند هفته پيش از نام گذارى 
نكردن معابر شهرى به نام فعالان اقتصادى گلايه هايى   داشت، اين بار 
از اين اقدام كميسيون فرهنگى و حوزه فرهنگى و اجتماعى شهردارى 

مشهد، ابراز رضايت كرد.
در نهايت اعضاى حاضر در جلسه علنى شوراى شهر با رأى خود، به اين 

تغيير نام، پاسخ مثبت دادند.

علیرضا ظهیری
  a.zahiri@shahraranews.ir

علیرضا ظهیری
  a.zahiri@shahraranews.ir

علیرضا ظهیری
  a.zahiri@shahraranews.ir

به گفته معاون شهرسازى و معمارى 
شهردارى مشــهد، اگر موازين پروانه 
ساخت به خوبى رعايت شود، پايان كار 

نيز به سرعت صادر خواهد شد.
محمدرضا حسين نژاد درباره ضرورت 
دريافت پايان كار بــراى مالكان، بيان 
كــرد: اولويت همواره اين اســت كه 
شهروندان حين اخذ پروانه، اقدام به 
ســاخت ملك خود كنند.وى افزود: 
ساخت ساختمان با سرعت زياد، سبب 
آســودگى اطرافيان از گرد و خاك و 

سر و صدا مى شــود اما اگر در اين بازه 
زمانــى، افراد بــراى دريافــت پايان 
كار خود اقــدام نكننــد و روند اتمام 
ساختمان  نيمه تمام بماند، معضلات 
زيــادى بــه لحــاظ بزهكارى هاى 
اجتماعى، دزدى هاى ســاختمانى و 
مشكلات بهداشــتى به وجود مى آيد 
كه همه اين موارد، الزاماتى به وجود 

مى آورد تا شــهروندان حين دريافت 
پروانه ســاخت، پايان كار خود را نيز 

دريافت كنند.
معاون شهرسازى و معمارى شهردارى 
مشهد بيان كرد: اگر شــهروندان در 
زمان مناســب كه  در مصوبه شوراى 
اســلامى شهر مشــهد در نظر گرفته 
شده است، اقدام به دريافت پايان كار 

نكنند، براى آن ها بار مالى مشخصى 
لحاظ خواهد شد.

وى ادامه داد: پيگير هستيم تا بتوانيم 
ســاختمان هاى نيمه تمام رها شده را 
كه بعضى از آن ها ممكن اســت منشأ 
اختلافات ملكى و دعواهاى شراكتى 
باشــد، از طريق معاونت پيشگيرى از 
جرم بررسى كنيم تا شهردارى نماى 

ساختمان را تكميل كند و ساختمان 
به  شكل يك جعبه تو خالى باقى بماند 
كه بــراى شــهروندان آزار و اذيتى 
نداشته باشد. حسين نژاد اضافه كرد: 
شهروندانى كه بخواهند پروژه خود را 
آغاز كنند، هزينه هاى شهردارى براى 
انجام  نما، از آن ها دريافت خواهد شد 
كه اين كار هنوز عملياتى نشده است، 
ولى به عنوان يك تأكيد از شهروندان 
درخواســت كرده ايم كه به ســرعت 

پايان كار خود را دريافت كنند. 

نماسازی ساختمان های نیمه تمام توسط شهرداری
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دبیر کمیته اطلاع رســانی ویروس کرونا در 
خراسان رضوی با اشاره به مصوبه دیروز شورای 
شهر مبنی بر آغاز به کار دوباره خطوط مترویی و 
عادی شدن خدمات اتوبوس رانی، با بیان اینکه 
هرگونه تغییر در فعالیت در شهری با رعایت 
دستورالعمل های بهداشــتی بلامانع است، 
گفت: دانشگاه علوم پزشکی برای بازگشایی 
مترو و اتوبوس رانــی، پروتکل های مخصوص 
کشوری و استانی دارد که با رعایت پروتکل ها 

تغییرات در نحوه خدمات دهی آن ها امکان پذیر
 است.

حمیدرضا رحیمی در گفت وگو با شــهرآرا با 
اشــاره به همکاری های نزدیک دانشگاه علوم 
پزشــکی با مجموعه مدیریت شهری مشهد 
افزود: اکنــون بخش محــدودی از خطوط 
اتوبوس رانی مشــهد زیرنظر علوم پزشــکی  
براساس پروتکل های بهداشتی ویژه در حال 
خدمات رسانی اســت.وی با اشــاره به تأثیر 

پافشاری مدیران شهری مشــهد برای ادامه 
تعطیلی مترو و بازگشــایی تدریجی ناوگان 
اتوبوس رانی در کنترل این ویروس بیان کرد: 
اینکه تا این تاریخ از بازگشایی کامل سیستم 
حمل و نقل عمومی شهر مشهد جلوگیری شده 
است، ناشی از هماهنگی های دوجانبه شورای 
شهر و علوم پزشکی مشهد بوده که در مقابله با 
بروز و شیوع ویروس کووید ۱۹ در شهر بسیار 

اثرگذار بوده است.

نقش اثرگذار مدیران شهری مشهد در مهار کرونا 
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